
Protokół nr BRG.0012.8.2.2023 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Sportu Rady Gminy Białe Błota  

w dniu 16 lutego 2023r. o godz. 10.00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

Przewodnicząca Komisji - radna Karolina Lachowicz 

Członek Komisji - radny Zbigniew Moroz  

Członek Komisji - radny Jacek Krzyżanowski  

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu - Patrycjusz Migawa 

oraz  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Białych Błotach - Danuta Ferenstain 

Dyrektor Gminnego Przedszkola „Wróżka” w Białych Błotach- Irena 
Serlikowska  

Dyrektor Gminnego Żłobka „U Misia” Łochowo/Zielonka - Iwona Nowak 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łochowie - Mirosław Donarski  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przyłękach - Karolina Pasieczna-Szpulecka 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

Wyjazdowe spotkanie członków Komisji rozpoczęło się w Szkole 

Podstawowej im. M. Rejewskiego w Białych Błotach.  

Komisja obejrzała budynki szkolne oraz zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Dyrektor Danutę Ferenstain odnośnie spraw 

bieżących oraz najpilniejszych potrzeb placówki: 

- opuszczenie przez Gminne Centrum Kultury zajmowanych sal Szkoły 

w celu zwiększenia bazy lokalowej,  



- Budynek B Szkoły - cyklinowanie parkietu, ocieplenie budynku, 

- Sala Gimnastyczna - remont obiektu z modernizacją bądź wymianą 

instalacji elektrycznej, 

- Parking zlokalizowany przy Szkole (Budynek A, B) projekt oraz 

realizacja w celu zwiększenia bezpieczeństwa dzieci. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie placówki 

(ZA - radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew, radny Jacek 

Krzyżanowski).  

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja było Gminne Przedszkole 

„Wróżka”. Komisja obejrzała budynek Przedszkola oraz zapoznała się z 

materiałem przygotowanym przez Dyrektor Irenę Serlikowską odnośnie 

spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb placówki: 

- parking zlokalizowany przy Przedszkolu projekt – przeorganizowanie 

ruchu wjazd/wyjazd na parking, zwiększenie miejsc parkingowych - 

realizacja w celu zwiększenia bezpieczeństwa dzieci, 

- plac zabaw – modernizacja istniejących obiektów (likwidacja 

elementów stanowiących zagrożenie dla dzieci, wyłączonych z 

eksploatacji, ogrodzenie oddzielające plac zabaw od parkingu), 

doposażenie placów zabaw 

- klimatyzatory do sal – zakup 8 sztuk 

- stołówka – zakup okien z roletami, zakup oraz montaż drzwi 

zewnętrznych, 

- szatnia – szafa zabudowa,  

- szafki metalowe dla pracowników do pomieszczenia socjalnego – 

zakup, 

- pielęgniarka Środowiskowa, 

- logopeda – zwiększenie liczby godzin, by móc otoczyć opieką dzieci, 



które takiej opieki potrzebują. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, przeanalizowała przybliżony 

kosztorys, dokonała jednomyślnego głosowania popierającego działania 

mające na celu usprawnienie placówki (ZA - radna Lachowicz Karolina, 

radny Moroz Zbigniew, radny Jacek Krzyżanowski).  

Komisję opuścił Radny Jacek Krzyżanowski. 

Następnie Komisja udała się do Gminnego Żłobka „U Misia” w Łochowie.  

Komisja obejrzała budynek Żłobka oraz zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Dyrektor Iwonę Nowak odnośnie spraw bieżących 

oraz najpilniejszych potrzeb placówki: 

- Place Zabaw – plan rozbudowy obiektów Łochowo/Zielonka z jego 

realizacją, montaż powierzchni bezpiecznej pod nowe urządzenia oraz 

altanki/sceny z przeznaczeniem na pikniki na świeżym powietrzu dla 

dzieci i ich rodziców, 

- Projekt Maluch Plus. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, przeanalizowała przybliżony 

kosztorys, dokonała jednomyślnego głosowania popierającego działania 

mające na celu usprawnienie placówki (ZA - radna Lachowicz Karolina, 

radny Moroz Zbigniew)  

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja była Szkoła Podstawowa im. 

Jana Pawła II w Łochowie. Komisja obejrzała budynek Szkoły oraz 

zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Dyrektora Mirosława 

Donarskiego odnośnie spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb 

placówki: 

- sala gimnastyczna – projekt oraz budowa nowego obiektu,  

- szkoła – zwiększenie bazy lokalowej - projekt oraz budowa nowego 

obiektu/rozbudowa istniejącego. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie placówki 



(ZA - radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew).  

Ostatnim obiektem, który odwiedziła Komisja podczas posiedzenia 

wyjazdowego była Szkoła Podstawowa im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Przyłękach. Komisja obejrzała budynki Szkoły oraz zapoznała się z 

materiałem przygotowanym przez Dyrektor Karolinę Pasieczną -Szpulecką 

odnośnie spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb placówki: 

- szkoła – rozbudowa istniejącego obiektu. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie placówki 

(ZA - radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew). 

Komisja podczas wyjazdowego posiedzenia miała możliwość 

przeanalizowania wniosków dyrektorów odnoszących się do potrzeb 

wizytowanych placówek, jak również oceny tego, co wymaga 

natychmiastowych działań.  

Dyrektorzy dokładają wszelkich starań, aby placówki funkcjonowały jak 

najlepiej.  

 

2. Zakończenie Posiedzenia godz. 16.30 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 

Karolina Lachowicz 

 

 

 

 


